
Rada Miejska  

w Nowym Mieście Lubawskim 

 

P r o t o k ó ł  Nr XLI/05 

z XLI - szej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu  

7 października 2005 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 17,10  , a zakończono o godz. 17,30. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

Lista obecności radnych stanowi Zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi Zał. Nr 2 od protokołu. 

Obrady  prowadził  -   Przewodniczący Rady Miejskiej - Leon Prusakowski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

• Z-ca Burmistrza                                            -   Józef Blank 

• Adwokat                                                       -  Tomasz Kwiatkowski 

• Skarbnik Miejski                                           -  Maria Wróblewska 

• Kierownik Referatu Budownictwa               -   Jan Kancidrowski 

• Kierownik  Referatu Organizacyjnego         -  Dariusz Sobaszkiewicz 

• Inspektor                                                      -  Danuta Skoberla 

Zatwierdzony porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji.  

- stwierdzenie quorum. 

2.   Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIX – tej sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawy bieŜące. 

6. Zakończenie. 
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Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej - L. Prusakowski, 

stwierdzając Ŝe jest  odpowiednie quorum, aby obrady były prawomocne. 

 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej - L. Prusakowski  na sekretarza obrad zaproponował  

radnego Stefana Zielińskiego. Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym wybrała 

radnego Stefana Zielińskiego na sekretarza obrad. 

 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej – L. Prusakowski  odczytał porządek obrad. 

Radni nie wnieśli propozycji zmian do porządku obrad. 

 

Ad. pkt. 4 

Protokół  z XXXIX- tej  sesji Rady Miejskiej był wyłoŜony do wglądu w Referacie 

Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, jak równieŜ przed sesją, a radni mieli moŜliwość  

zapoznania się z jego treścią. Protokół z XXXIX- tej  sesji Rady Miejskiej został przez Radę 

Miejską  przyjęty  jednomyślnie. 

Ad. pkt. 5 

W sprawach bieŜących Przewodniczący Rady Miejskiej – Leon Prusakowski odczytał 

oświadczenie Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim do mieszkańców Nowego 

Miasta Lubawskiego, stanowiące zał. Nr 3 do protokołu. 

Następnie radni w kolejności : 

- Andrzej Korecki, 

- Jan Kopiczyński, 

- Henryk Mączkowski, 

- Romuald Boczek, 

- Mirosław Kopyciński, 

- Marcin Kemski, 

- BoŜena Dąbrowska, 

- Łucja Roszkowska, 
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- Stefan Zieliński, 

- Krystyna Wysokińska, 

- Ryszard Krzemieniewski, 

- Jerzy Kopiczyński, 

- Henryk Kupniewski,  

- Roman Prusakowski 

złoŜyli na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej – Leona Prusakowskiego pisemne 

oświadczenia w sprawie zrzeczenia się mandatu radnego, stanowiące zał. od nr 4 do nr 17 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Leon Prusakowski 

Przed odczytaniem swojego oświadczenia chciałbym zapytać się i Pana Kierownika, i Pana 

Mecenasa , gdyŜ prosiłem o przygotowanie stosownej uchwały do zaistniałej okoliczności,  

o uzasadnienie dlaczego tej uchwały nie mamy. 

Adwokat – Tomasz Kwiatkowski 

Panie Przewodniczący do mnie Pan prośby nie kierował.   

Przewodniczący Rady Miejskiej – Leon Prusakowski 

Ale ja przekazałem tę informację podczas zwoływania sesji Panu Kierownikowi Referatu 

Organizacyjnego o przygotowanie uchwały jeśli chodzi o złoŜenie mandatów. Czy Pan 

Kierownik moŜe to potwierdzić? 

Kierownik Referatu Organizacyjnego – Dariusz Sobaszkiewicz 

Pan Przewodniczący prosił o przygotowanie takiej uchwały. Konsultowałem to z Panem 

Mecenasem, ale nie na zasadzie prośby o przygotowanie, lecz na zasadzie konsultacji  

i stwierdziliśmy, iŜ podjęcie takiej uchwały nie jest moŜliwe ze względów prawnych. 

Radny – Romuald Boczek 

Po raz kolejny wszyscy, tym razem media zewnętrzne mają okazję zobaczyć jak Burmistrz  

i jego Z  astępca traktują prośby Przewodniczącego Rady Miejskiej. Przed chwilą Pan 

Mecenas Kwiatkowski uŜył sformułowania , Ŝe nie wie o tym, iŜ miał przygotować uchwałę. 

Pan Darek Sobaszkiewicz stwierdził, iŜ rozmawiał, konsultował się z Panem Mecenasem.  

W takim razie któryś z panów kłamie, bo ja nie znajduję trzeciej ewentualności na określenie 

całego tego zdarzenia. I takich zdarzeń przez trzy lata mieliśmy mnóstwo. To są racjonalne 

przyczyny dla których dzisiaj tak a nie inaczej Ŝeśmy się zachowali. 

Radny – Henryk Kupniewski 

Na poprzedniej sesji zadałem pytanie konkretne: proszę o podanie podstawy prawnej 

dlaczego Komisja Rewizyjna nie otrzymała wydruku telefonów ? 
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Otrzymałem odpowiedź : według opinii Radcy Prawnego Komisja Rewizyjna nie jest 

uprawniona do otrzymywania wydruku telefonów, wobec powyŜszego proszę o podanie 

podstawy prawnej roszczenia. 

Pytam się Radcy Prawnego o podanie podstawy prawnej, on odbija piłeczkę i mówi , Ŝe ja 

mam podać podstawę prawną. To są kpiny. 

Adwokat – Tomasz Kwiatkowski 

Po zrzeczeniu się przez państwa mandatów ma być podjęta uchwała. Pytanie, przez kogo 

skoro juŜ państwo nie jesteście radnymi? 

Radny – Romuald Boczek 

Panie Mecenasie, przepraszam, Ŝe wszedłem bez udzielenia mi głosu, uchwała wchodzi  

w Ŝycie w momencie podjęcia. 

Adwokat – Tomasz Kwiatkowski 

Bez komentarza.  

Radna – Łucja Roszkowska 

Skoro są media, jest Pan Wiceburmistrz więc moŜe Pan Wiceburmistrz łaskawie powie, gdzie 

jest w tej chwili Pani Burmistrz. Jakie sprawy ją zatrzymały, Ŝe nie mogła być obecna na tak 

waŜnej sesji, która dzisiaj jest. To nie jest pierwsza nieobecność. To jest juŜ któraś z kolei. 

MoŜe publicznie, przy mieszkańcach, przy mediach Pan Burmistrz powie jakie sprawy 

zatrzymały Burmistrza Miasta? 

Zastępca Burmistrza – Józef Blank 

Pani Burmistrz oprócz tego, Ŝe jest reprezentowana na tej sesji przez swojego zastępcę to chcę 

teŜ powiedzieć, Ŝe niezaleŜnie od sesji pełni wiele innych funkcji i spotkań. Jeśli państwo 

mówicie o mediach, to chcę przypomnieć wszystkim, Ŝe sesje w Nowym Mieście Lubawskim 

są zwoływane w trybie 3 – dniowym. Początkowo mówiło się o poniedziałku. 

DuŜo wcześniej zaplanowane są często spotkania Pani Burmistrz, równieŜ z mieszkańcami.  

W związku z tym nie dziwcie się Państwo, kiedy w terminie 3 – dniowym zwoływane są 

sesje, Ŝe nie zawsze Pani Burmistrz moŜe być. RównieŜ dzisiaj jest reprezentowana, chociaŜ 

osobiście nie mogła być na sesji. 

Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – Leon Prusakowski odczytał swoje 

oświadczenie w sprawie zrzeczenia się mandatu radnego, stanowiące zał. Nr 18 do protokołu. 

Następnie stwierdził: chciałbym podziękować wszystkim radnym, Wysokiej Radzie za 3 – 

letni wkład pracy w to co się działo. Bardzo wysoko oceniam w imieniu moim i moich 

zastępców Waszą pracę. Był to wielki zaszczyt pracować z państwem. Chciałbym z tego 
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miejsca, pomimo nieobecności Pani Burmistrz tak samo Pani Burmistrz Ŝyczyć wszystkiego 

najlepszego.  

 

Ad. pkt. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził: na tym wyczerpaliśmy porządek obrad XLI- szej 

sesji Rady Miejskiej. Dziękuję Państwu. 

 

Sekretarz obrad:                                                                                    Przewodniczący 

                                                                                                              Rady Miejskiej 

 

Stefan Zieliński                                                                                    Leon Prusakowski 

 

 


